
 

Forældrebestyrelsen  
i 

Børnehuset Spangsdal 
 

 

Referat  
 

Bestyrelsesmøde 
Mandag den 8.6.22 

Kl. 17.00-19.00 
I Børnehuset Spangsdal 

Ordstyrer Morten 
Referent Vibeke 

Deltagere:  
Fraværende: Chris og Kristina 
 

 

 1 

Pkt. 01/22 Økonomi   Referat 

 

• Orientering ift. budget  
 

 

• Gennemgang af budget 22 og 

gennemgang og underskrivning af 

årsregnskab  2021. 

 
Pkt. 02/22 Orientering og godkendelse  Referat 

• Principper for ny dagtilbudsstruktur/M 

• Hvad rører sig pt: Status Ukraine, Central 
ansættelsesudvalg og fuldtidsstillinger, 
modernisering af driftsoverenskomst /V 

• Bestyrelsesnetværk den 21.6.22 kl. 19-21/V 

• Nyt køkkenleder netværk pr 1.6.22/V 

• Ny studerende pr 1.12.22/V 

• Pensionist til lettere havearbejde og forefaldende 
arbejde 2 timer ugentligt/M 

• Trivselssamtaler i aug – dec halvåret/V 

• Arbejdsmiljø fokuspunkt – ergonomi – 
handleplan/V 

• Fotografering i Børnehuset – låse op i 
weekenden/M. 

• Medarbejdersituationen i børnehuset 
 

• Kort information ift. status pt – Det 
videre arbejde omkring den nye 
dagtilbudsstruktur sker i løbet af 
efteråret 2022. 

• Info ift. status på ankomne Ukrainere 
til dagtilbud og processen. 
Modernisering af 
driftsoverenskomsten sker ligeledes i 
efteråret 2022. 

• Opfordring til at deltage i 
bestyrelsesnetværksmødet den 21.6. 

• De selvejende er gået sammen om 
eget køkkenledernetværk. I første 
omgang er det Hanne fra 
Tommeliden, der er tovholder på 
møderne. 

• Vi prøver på at se, om det er muligt 
at få hjælp fra en pensionist 
(facebook) – et par timer ugentligt til 
forskelligt forefaldende arbejde.  

• Fra august til december vil alle 
medarbejdere i Børnehuset blive 
indkaldt til en kort og opfølgende 
trivselssamtale, som skal kobles til 
MUS samtalen, som var tidligere på 
året. 

• AMR – vi har 3 udvalgte 
fokuspunkter, som vi alle i 
Børnehuset skal arbejde målrettet 
med. Målet er, at vi skal have friske 
og raske medarbejdere, der dagligt 
kommer på arbejde, men også at vi 
skal sende friske og raske 
medarbejdere hjem fra arbejde. Vi 
har udarbejdet et spørgeskema, som 
alle medarbejdere skal svare på, 
hvorefter retursvarene skal danne 
grundlag for en videre handleplan. 
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• Når der i efteråret bliver tilbudt at få 
taget portrætbilleder af børnene i 
Spangsdal, vil bestyrelsen være 
behjælpelig ift. at få låst op for de 
forældre, der ønsker at tage imod 
tilbuddet. 

• Vi mangler stadig at få flere af vores 
barselsvikariater tilbage i huset, og 
ligeledes har vi i starten af august en 
sygemelding pga operation. På 
baggrund af dette, får vi frem til jul 
hjælp at et par 
pædagogmedhjælpere, der her til 
sommer afslutter gymnasiet. I 
samme forbindelse aftales der, at vi 
skal flytte tavlen med 
personalebilleder ud i garderoberne, 
så det bliver let for vores forældre at 
se oversigten over medarbejderne i 
Spangsdal. 
 

  

Pkt. 03/22 Punkter til drøftelse.   Referat 

• Evaluering af arbejdsdag/M&V. 

• Bygningens tilstand/V.  

• Sikkerhed på legeplads/V. 

• Sygefravær og handleplan/V. 

• Fremadrettede investeringer/V&M. 

• Hilsen fra bestyrelsen/M 

• Overlevering fra nuværende bestyrelse til ny/M 

• Rengøring/J 
 

• En god dag med god opbakning. 
Måske til næste arbejdsdag, skal vi 
nøjes med at lave nogle 
hovedgrupper med forskellige 
arbejdsopgaver, som forældrene kan 
koble sig på. Obs aftensmaden – evt. 
noget andet, og ligeså en 
opmærksomhed på, hvordan vi kan 
sikre, at flere får deres mad 
hurtigere. Der er enighed om, at det 
er vigtigt, at der ikke til dagen er for 
mange arbejdsopgaver, så det bliver 
en hård dag. Fokus på arbejdsdagen 
er i høj grad også muligheden for at 
få hygget og talt sammen på tværs af 
grupper i børnehuset. 

• Vi har fået søgt os frem til, at det 
store vandforbrug stammer fra 
forsyningen op til bakkehuset. De er 
igang i bygning og ejendomme ift. at 
tjekke op på, og få igangsat næste 
skridt – så det øgede vandforbrug 
stopper. 

• Intet ift. sikkerhed på legepladsen.  
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• Der er kommet et nyt system BI, som 
meget detaljeret kan vise den 
enkelte medarbejders sygefravær. 
På den måde bliver det nu muligt for 
os helt konkret at kunne se, hvordan 
sygefraværet fordeler sig. Der er 
truffet beslutning om, at vi 
fremadrettet på lokal MED 
kvartalsvis vil kigge og drøfte det 
overordnede sygefravær i huset. 
Ligeledes sættes sygefravær på som 
et fast kvartalsvis punkt på p møder. 
På den måde er alle medarbejdere i 
huset løbende opdateret på vores 
aktuelle sygefravær. 

• Fremadrettede investerings forslag: 
At energioptimere ved at udskifte til 
LED lys i hele huset. Fællestur ud af 
huset for alle grupperne. Nye 
pusleborde i vuggestuen. Nye cykler 
til børnene – hvilke? Det aftales 
endvidere, at punktet sættes på til 
næste p møde, så alle medarbejdere 
også kan byde ind med gode ideer.  

• Janni skriver en hilsen fra 
bestyrelsen, som kommer med i 
næstkommende nyhedsbrev. 

• Vibeke har haft kontakt til Norfolk 
rengøring, – og der er udarbejdet en 
plan for, hvornår og hvordan huset 
rengøres. Der skal ske en opfølgning 
på kvaliteten inden sommerferien 

 

Pkt. 04/22 Politikker til revidering.  Referat 

  

 
 

 

Pkt 05/22 EVT  
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